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Protokoll fört vid styrelsemöte med SPF Seniorerna Ale 

 
Datum: 7 juni 2023 
 
Plats: Folkets Hus, Nol 
 
Närvarande: Bengt Boge ordf 
 Ann-Louise Olofsson sekr 
 Anita Algers 
 Gun Andersson 
 Christina Karlsson 
 Monica Rudén 
 Barbro Sjöberg 
 Filip Alm 
 Lars Öst 
 
 
 
§1 Mötets öppnande 
Ordförande öppnar mötet och hälsar välkommen. 
 
§2 Dagordning 
Dagordningen godkändes. 
 
Övriga frågor   
- Backavikgruppen 
- Körsång 
- Arbetsordning  
 
§3 Förra mötets protokoll 
Protokollet godkändes. 
 
§4 Rapporter 
- Gun (ekonomi) Ekonomin är mycket god. Inväntar 3 000kr för annons i programbladet 
som inte kommit in trots påminnelser. Utskick till medlemmar 
som inte har mail kostar 1 700kr/gång. Vi behöver få in 60-70 nya medlemmar/år. 
Kostar pengar att värva nya medlemmar.  
Styrelsen fattar beslut om förslag från planeringsdagen 22 maj 2023 att alla 
funktionärer erlägger samma avgift som alla andra för arrangemanget.                                                                             
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- Christina (KPR) Möte med kommunen nästa vecka. Viktig fråga - hur stor är 
sjukfrånvaron och hur ser personalens sommarplanering ut.  
Kommunens äldre planering dog ut under pandemin. Bidrag till KPR (reseersättning, 
fika, blomma när inte kommunen deltar) 2kr/person vill höja till 3kr/person. 
Vi har Inte betalat in sen innan pandemin. Christina ordnar faktura så att vi kan betala. 
- Bengt (MAK) Kommittén haltar och det händer inget. Planerar två pubaftnar i höst 
men inte fått fram datum ännu. De är oxå en man kort i MAK-gruppen. 
- Filip (SKR) Nytt utskick med mycket aktiviteter. Surte arrangerar inga resor hyr bara ut 
buss med chaufför. 
- Barbro (festkommittén) Sommarfest 29 juni. Bjuds på buffé. Kostar 275kr/person. SPF 
sponsrar med 100kr. 
- Lars (friskvårdskommittén) Vandringarna färdiga fram till hösten. Spontanvandringar 
varje fredag. 
 
Övriga rapporter 
- Lotteritillstånd är beviljat.  
- Barbro pratar med en SPF medlem som eventuellt kan tänka sig ingå i MAK-gruppen. 
 
§5 Inkomna skrivelser 
- Protokoll från distriktsstyrelsen. 
- Tidningen Nyinflyttad i Ale är betald för 2023. Kommer inte att förnyas för 2024. 
- Seniorer med hund. Anita har kontakt med en kursledare från Mölndals 
brukshundklubb som vill sälja in kurser till oss. Vi tackar nej. Kan man hitta på några  
kulturella resor med hund? 
 
 
§6 Sommarfesten 
- Sommarfesten blir 29 juni 2023 i Ledet. 
 
§7 Idé-och planeringsdagen 
- Mötena med Mikael och Morgan har varit mycket givande. 
- Miss med markservicen. Tajt tidsplanering. Stor miss med presentation av deltagarna. 
Träff 1 gång/år efter årsmötet 
- Höstens program gicks igenom och en del ändringar gjordes. 
- MAK fungerar inte. Många har "försvunnit". 
 
§8 Nya frågor 
- Västtrafiks Pensionärskort. SPF öppna för att agera för att få behålla kortet. Vi får vara 
lyhörda. 
- 45-års jubiléet. Skepplanda bygdegård tar 200 personer. Styrelsen håller fast vid att vi 
skall vara i Ledet. Arrangörer är Barbro och Gun tillsammans med 
festkommittén. Bengt vill vara informerad och hålla lite i "runtomrkinggrejer". 
 
- Bengt är bortrest 3 veckor 19/9-9/10. Anita tar över ordförandeklubban under denna 
period. 
- IT-café. Kerstin Öberg kommer att starta upp IT-caféet 21 september i Surte 
glasbruksmuseum tillsammans med Monica och Sven Svensson och Claes-Hugo 
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Larsson. Information om IT-caféet i brevet som går ut till medlemmarna innan 
sommaren.   
- Äldre mässan 14 september. KPR har inte fått någon information. Bengt tar kontakt 
med Mikael och Tyrone. 
- Skaparglädje. Utställningslokal är bokad i Surte 24 februari 2024. Blänkare i 
informationsbrevet om utställare. Anita ansvarig för arrangemanget. 
- Alekuriren. Vi annonserar var 14:e dag i tidningen. Anita och Monica ansvariga för att 
det kommer med i tidningen. Information även på Facebook. Ingen 
information på hemsidan. 
- Valberedning finns i dagsläget en person. Förslag att varje kommitté nominerar förslag 
på namn. Bengt skickar mejl till sammankallande i lokalkommittéerna. 
- Protokollen skickas inte till lokalkommittérna.  
- Arbetsordningen skall hållas aktuell och justeras 2 gånger/år. 
 
§9 Friskvårdsveckan 
- Lågt deltagarantal. Informationen gick ut väldigt sent. Dålig marknadsföring. 
Återkommande aktiviteter från tidigare år. Behöver hitta nya aktiviteter. 
Styrelsen ansvarar för Friskvårdsveckan. 
 
§10 Övriga frågor 
- 756 medlemmar. Medlemsprogrammet Miriam skall bytas i februari. Ann-Kerstin Alm 
har idag back up av Christer Sjöstrand fram till programbytet. Lars Öst  
tar kontakt med en medlem i SPF och hör om han kan vara back upp till Ann-Kerstin. 
- Biljettkiosk. SPF Göteborg använder "biljettkiosken" för försäljning av biljetter till alla 
arrangemang. Man ringer och beställer biljett, vi slipper ta emot anmälningar  
och kontrollera vilka som betalt. Får lista med mailadress till alla som köpt biljett. Bra 
att utnyttja vid stora engagemang. Bengt undersöker mer. 
- Backavikgruppen. Hur rekryterar vi "personal" till gruppen? Förslag på bank av 
föreläsare från SPF Alingsås och Göteborg. 
- Bengt ringer alla nya medlemmar efter en vecka efter information från Ann-Kerstin. 
- Körsången? Vad för slags kör? Bra körledare är ett måste. Kören får vara mer än 
allsång för att behålla deltagarna. Annons i KungälvsPosten, (Kungälv har musikskola) 
och  Alekuriren. Christina och Filip skissar på en annons. Anita förhandlar med Jonas på 
Alekuriren. Annons efter semestern. 
- Arbetsordningen tas upp på mötet i augusti. Anita lusläser AO tills dess. 
- Lunchträffar - Bengt tar tag i det. Information om första lunchen i utskicket innan 
sommaren. 

 
§11 Nästa styrelsemöte 
Onsdagen den 9 augusti 2023 kl 10.00 i Folkets Hus, Nol. 
 
Bengt avslutar mötet och önskar oss alla en trevlig sommar. 

 
Vid protokollet 
 
 
Ann-Louise W Olofsson  Justeras   Bengt Boge 


